



## Studierådsmötesprotokoll 2019-05-22

**Närvaro:** Oskar Damkjaer                      Studierådsordförande  
Emil Friberg                                      Studierådssekreterare  
Jenny Martinsson  
Oscar Sigurdsson  
Henrik Olsson  
Filip Vannfält  
Joel Bångdal  
Adam Varg Barvesten  
Nils Ceberg  
Hannes Åström  
Rasmus Andersson

- §1 OFMÖ                                      Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat kl 12:22.
- §2 Tid och sätt                              Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar                              Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Tobias Björklund och Åsa K Nilsson.
- §4 Godkännande av dagordningen                              Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötesprotokoll                              Mötet **beslöt**  
**att** godkänna protokoll från 2019-05-15 med en mindre ändring.
- §6 Information från Externa Representanter                              Digitaliseringsgruppen: Det diskuterades att lägga in ett större projekt på C programmet på 30p. Projektet kommer gå på Designinstitutionen och bygga på en del andra kurser som slagits ihop. Digitaliseringsprojektet borde kallas moderniseringsprojektet då det inte har med digitalisering att göra.  
  
Henrik hade lunch med programledningen och Roger fick en tom blå ryggsäck. Detta var det officiellaskiftet av studieväglare. Oskar var inte bjuden.
- §7 Meddelanden                              Det är SRD tack ikväll! Vi borde kanske haft en grupp på fb men informationen har gått ut. Till nästa tack borde vi boka det tidigare så att fler kan komma!
- §8 SRX    Inget.
- §9 Valärenden och nomineringar                              Inga.



- §10 Avslutade kurser CEQ möten fungerar dåligt för avslutade kurser. Vi borde ha mer information till årskursrepresentanterna, vore det lättare att få CEQ att fungera bra.
- §11 Pågående kurser
- Realtidsprogrammering, *EDAF55*: Kursen innehåller ett väldigt långt projekt men studenterna har inte fått ut materialet i tid. Projektet har pågått i ca 6 veckor men det sista materialet gick ut till studenterna en vecka innan deadline. Detta är inte okej och ska tas upp med läraren. Deadline inkluderar en presentation.
- Elektronik, *EITA10*: Föreläsningsslides har bara frågor men inga svar. Detta är inte ett problem som behöver tas upp med läraren men det kan nämnas.
- Funktionsprogrammering, *EDAN40* eller *EDAF40*: Studenterna har inte fått respons för labb 2, men har fått respons för labb 1 och 3. Läraren som ska rätta 2:an är bortrest. Avancerad nivå har inga tillfällen att lämna in labbar utan de ska mailas in. Man borde redovisa en labb för en person, både för att förebygga fusk och för att studenterna lär sig bättre. Kursen har haft problem med fusk tidigare. Föreläsare har sagt att han inte bryr sig om studenterna kopierar kod, det borde man inte säga. Argumentet att föreläsaren slipper att folk klagat på fusk och att folk lär sig mer om man redovisar inför labbhandledare borde fungera. Förra året ändrade de tentamen på grund av fusk. Föreläsningarna har varit inställda i två veckor.
- §12 Övrigt
- Studievägledare för C- och D-programmet presenterar sig. De vill ha möte med trivselsrådet vilket Filip ska försöka fixa. Det finns saker som Tobias vill ska ändras på C-programmet. Oskar ska ha möte och starta en dialog för ändringar för C-programmet. Det mesta kommer börja hända till hösten. De finns på 5e våningen i D-huset.
- Det är många som missar tack och vi hade ingen kick-off i början av året, så en kick-off till sommaren hade varit kul!
- §13 Tack idag! Det är tack ikväll och det kommer delas ut Freespins! Finns det chans att vinna högskolepoäng och 3:or i endim? Vem vet?
- §14 OFMA Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl 12:55.
- Vid protokollet Justeras
- Emil Friberg Studierådssekreterare Oskar Damkjaer Studierådsordförande